

9.—Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'approuver les réquisitions suivantes:

Egouts (Division Est): Nos 170, 171.
 Voirie (Division Nord): Nos 422, 423, 424, 425, 426, 427, 428, 429, 430.
 Voirie (Division Ouest): Nos 128, 129.
 Egouts (Hôtel de Ville): No 65.
 Voirie (Division Est): Nos 168, 169.
 Privilèges et Licences: No 9.
 Parcs (Parc LaFontaine): No 274.
 Police: Nos 199, 200.
 Incendies: Nos 213, 214, 215, 216.
 Inspection des Aliments: No 14.
 Maladies Contagieuses: No 92.
 Assistance Municipale: Nos 229, 230, 231.
 Eclairage: No 25.
 Aqueduc: Nos 742, 743, 744, 745, 746, 747, 748, 749, 750, 751, 752, 753, 754, 755, 756, 757, 758, 759.

10.—(30354) Soumis le rapport du Chef du Département des Incendies, sur les changements survenus dans la brigade, durant la quinzaine se terminant le 30 septembre 1915.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'approuver ledit rapport.

11.—(21550) Soumis un rapport du Département en Loi, au sujet de la pension de M. J. J. Hackett.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De retourner ledit rapport au Département en Loi, pour savoir si M. Hackett a droit à sa pension.

12.—(28039) Soumis un rapport de l'Assistant-Ingénieur en Chef, au sujet d'une lettre de l'Association des Ouvriers-Plombiers, concernant les ouvriers employés par la "Roberts Filter Mfg. Co."

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De transmettre copie dudit rapport à l'Association des Ouvriers-Plombiers.

13.—(29175) Soumise une interpellation de M. l'échevin Elie, au sujet du service de M. J. Henderson, comme employé de la Ville.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De référer au Surintendant du Parc Mont-Royal et au Directeur de l'Assistance Municipale, pour rapport.

14.—Soumis un rapport de l'Ingénieur-Surintendant des Egouts, au sujet de la construction d'un égout dans la rue Desjardins, de la rue Bélanger au Boulevard Rosemont.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De référer au Département en Loi pour savoir s'il est possible de construire un égout dans ladite partie de rue qui n'est pas propriété de la Ville.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: Que la séance soit ajournée au 6 du courant, à 11 heures a.m.

9.—On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To approve of the following requisitions:

Sewers (East Division): Nos 170, 171.
 Road (North Division): Nos. 422, 423, 424, 425, 426, 427, 428, 429, 430.
 Road (West Division): Nos. 128, 129.
 Sewers (City Hall): No. 65.
 Road (East Division): Nos. 168, 169.
 Privileges and Licenses: No. 9.
 Parks (LaFontaine Park): No. 274.
 Police: Nos. 199, 200.
 Fire: Nos. 213, 214, 215, 216.
 Food Inspection: No. 14.
 Contagious Diseases: No. 92.
 Municipal Assistance: Nos. 229, 230, 231.
 Light: No. 25.
 Water: Nos. 742, 743, 744, 745, 746, 747, 748, 749, 750, 751, 752, 753, 754, 755, 756, 757, 758, 759.

10.—(30354) Submitted a report from the Fire Department, showing the changes effected in the brigade during the fortnight ending on the 30th September 1915:

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To concur in said report.

11.—(21550) Submitted a report from the Law Department, anent the application from Mr. J. J. Hackett, for a pension.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the same be referred back to the Law Department, in order to know if Mr. Hackett is entitled to a pension.

12.—(28039) Submitted a report from the Asst.-Chief Engineer, anent a letter received from the Journeymen Plumbers Association, anent the men employed by the Roberts Filter Mfg. Co.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That a copy of said report be transmitted to said Association.

13.—(29175) Submitted a question put by Ald. Elie re length of service of Mr. J. Henderson as City employee.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That the same be referred to the Superintendent of Mount Royal Park and to the Director of Municipal Assistance, for a report.

14.—Submitted a report from the Superintending Engineer of Sewers, anent the laying of a sewer in Desjardins street, from Bélanger street to Rosemont Boulevard.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That the same be referred to the Law Department, in order to know if a sewer may be laid in that part of the street which is not the City's property.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That the meeting be adjourned until the 6th instant, at 11 o'clock a.m.